
Oświadczenie złożone 

przez senatora Waldemara Kraskę 

na 8. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 stycznia 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Krzysztofa Jurgiela 

Szanowny Panie Ministrze! 

Do mojego biura zwrócił się rolnik z powiatu sokołowskiego z prośbą o pomoc w sprawie uzyskania in-

formacji na temat badania i weryfikacji warunków dotyczących sfery OSN dla gleb próchniczych na potrzeby 

działania rolnośrodowiskowo-klimatycznego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014–2020 (PROW 2014–2020) wykonanych przez Instytut Uprawy, Nawożenia i Gleboznawstwa – Pań-

stwowy Instytut Badawczy w Puławach. Dotyczy to terenu gminy Bielany w powiecie sokołowskim, miej-

scowości: Trebień, Rozbity Kamień, Sikory, Księżopole Komory i Paczuski Duże. 

W sprawie uzyskania informacji na temat zawartości próchnicy w glebach w powyższych miejscowo-

ściach zwracałem się dwukrotnie (w lipcu oraz w grudniu 2015 r.) do Zakładu Żywienia Roślin i Nawożenia 

IUNiG w Puławach. Do tej pory nie uzyskałem jednak żadnych informacji. Zwracam się do Pana Ministra 

o pomoc w tej sprawie. 

Z poważaniem 

Waldemar Kraska 

 
 


